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2020 ARTSAY创艺奥赛国际青少年绘画大赛
培训机构参赛报名汇总表

	培训机构信息

	*培训机构名称（中英文填写）
	

	*培训机构详细地址
	

	*机构负责老师姓名
	

	*培训机构负责人联系电话
	

	*培训机构电子邮箱
	

	*培训机构负责人微信
	

	参赛学生信息（如超过30人请增加表格行数）

	组别信息：A组-幼儿组（4-6岁）B组-少儿组（7-12岁）C组-青少年组（13-16岁）

	序号
	*姓名
	*性别
	*年龄
	*国籍
	*参赛组别（填写字母）
	*指导教师
	*作品名称（中英文）+说明（作品说明选填，每件作品最多填写50字，可中文填写）
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-参赛作品版权声明：
1、创艺奥赛(ArtSay)组委会要求所有的参赛作品必须为参赛者本人的原创作品，若参赛作品涉嫌抄袭、临摹或非本人原创以及作品发生知识产权或版权纠纷等，创艺奥赛(ArtSay)概不承担相关法律责任，并有保留取消该作品的参赛资格的权利。
2、此次绘画比赛参赛作品著作权归作者本人所有，但是创艺奥赛(ArtSay)组委会有免费使用作品用于展览、宣传、推广、出版（含电子出版）、制作艺术衍生品及收藏的权利。
参赛者一经报名上传参赛作品即代表同意上述条款。
比赛最终解释权归创艺奥赛(ArtSay)中国赛区组委会所有。

-提交作品说明
每个学生一个文件夹（学生名字命名，内包含有参赛作品，每人最多提交3件作品，Jpg格式，单个文件在5M以内），所有学生文件夹和本报名汇总表一并放入以培训机构名称命名的文件夹，然后整体打包成一个压缩文件，通过邮件附件或网盘发送至收稿邮箱：submit@artsay.net
邮件名称为：培训机构名称+集体报名

-表格中星号*标示处为必填项，机构名称和作品名称涉及获奖证书制作信息，请以中英文填写。
























2020 ArtSay International Art Award
Registration Form for Institution

	Institution

	* Name of Training Institution
	

	* Address of Training Institution
	

	* Manager of Training Institution
	

	* Phone of Training Institution
	

	* E-mail of Training Institution
	

	* WeChat of Training Institution
	If no, fill in "None"

	Competitor (The form can be added if there are more than 30 contestants.)

	Participants Grouping： Group A: Young children(4-6years old)  Group B: Children (7-12 years old)  Group C: Teenager(13-16 years old)

	No.
	* Name
	*Gender
	* Age
	* Nationality
	*Participants Grouping
	* Instructor
	*Title of the work & Description of the work (Optional, or at most 50 words for each work)
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- Copyright notice of entries:
1．The ArtSay Committee requires that all entries must be original by the participants themselves. If the work is suspected of plagiarism, copying, or not original, the Committee shall not bear the relevant legal liability and reserve the right to cancel the entry qualification. 

2．The copyright of the entries in this painting competition is reserved for the participant himself. However, the Organizing Committee of ArtSay has the right to use the works for free of charging for exhibition, publicity, promotion, publication (including electronic publishing), making art derivatives, and collecting.

Once the entries are uploaded, the participants agree to the above terms.
The final interpretation right of the competition is reserved for the Organizing Committee of ArtSay of China. 

- Illustrations of submitting works 
Each contestant should build a folder (named by his/her name, including the work and a entry form; each contestant can submit up to 3 paintings in JPG format; each size shall be less than 5M).

All contestants’ folders should be compressed into a single folder named by the training institution, and sent to the email address submit@artsay.net by attachment or cloud.
The email should title with“the name of training institution + group submitting”.

-The asterisk * place in the form must be filled in. 

创艺奥赛(ArtSay)中国赛区组委会
Website: www.artsay.net
E-mail: contact-china@artsay.net
Wechat: ArtsayCN
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